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Tureksmermer
halkaarzahazırlanıyor

41 yıl önce, günün ötesinde bir vizyonla kurulan, Tureks Turunç
Madencilik Amerika’daki, markası olan Marble Systems fir-
masının yöneticileri Afyonkarahisar basını ile bir araya gelerek
halka arza açılacaklarını duyurdu. >>2’DE

Kazadahurdayadönenaraçta2kişiyaralandı 33

Karahisar Medya Grup Genel
Koordinatörü Yasemin Özcan Kaplan,
Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığı
Afyonkarahisar Bölge Müdürü Uğur
Ülgen’e makamında ziyaret etti. Karşılıklı
görüş alışverişinde bulunulan ziyaretten
duyduğu memnuniyeti dile getiren
Müdür Ülgen, Karahisar Medya Grup
Genel Koordinatörü Yasemin Özcan
Kaplan’a teşekkür etti. >>8’DE

Karahisar Medya’dan Müdür Ülgen’e ziyaret

Koordinatör
Yasemin Özcan Kaplan

Müdür
Uğur Ülgen

Afyonkarahisar’da polis tarafından durdurulan
bir tırda yapılan aramada 7 milyon 130 bin adet
kaçak boş makaron ele geçirildi.>>3’TE

Afyonkarahisar’da Çiğiltepe Spor
Salonunda Zafer Haftası kapsamın-
da düzenlenen Badminton İl
Turnuvası düzenlendi.30 sporcu-
nun katılım sağladığı turnuva 5 fark-

lı kategoride düzenlendi. Dereceye
giren sporculara, Spor Hizmetleri
Müdürü Yılmaz Erşen tarafından
madalyaları takdim edildi. >>7’DE

Afyonkarahisar Prof. Dr.
Veysel Eroğlu Spor Salonu'nda
gerçekleştirilen Eskrim il
seçmeleri heyecan dolu anlara
sahne oldu. >>7’DE

Genç Eskrimciler Ankara’da
Afyonkarahisar’ı temsil edecek İlçe seçim kurulundan

Başkan Çöl’e ziyaret
Sandıklı İlçe Seçim Kurulu Başkanlığını
yürüten Hâkim İsmail Ergün, İlçe Seçim Kurulu
Müdürü Fevzi Arslan ve Müdür Yardımcısı
Adnan Yılmaz’dan oluşan heyet Belediye
Başkanı Dr. Mustafa Çöl’ü makamında ziyaret
ederek, fikir alışverişinde bulundu. >>5’TE

GüneşkremininDvitamini
eksikliğineetkisiyok 44

MilletvekiliTaytak,
Milliyetçi Hareket Partisi MYK Üyesi ve Afyonkarahisar Milletvekili

Mehmet Taytak İller Bankası Genel Müdürü Recep Türk’e hayırlı
olsun ziyaretinde Bulundu. Ziyarette MHP’li belediyelerin kredi

talepleri konusunda istişarelerde bulunuldu.

Ankara’da yoğun mesaisine devam eden
Milletvekili Taytak İller Bankası Genel
Müdürü Recep Türk’ü makamında ziyaret

ederek, belediyelerin talep ve istekleri hakkında
görüş alışverişinde bulundu. Samimi bir ortamda
geçen ziyarette konuşan Milletvekili Mehmet Taytak;
“İller Bankası Genel Müdürümüz Recep Türk Bey’i
makamında ziyaret ederek yeni görevi sebebiyle
hayırlı olsun dileklerimizi ilettik. Ziyaretimiz esnasın-
da Afyonkarahisar’da üç hilalimizi dalgalandıran
belediyelerimizin taleplerini ilettik. Belediye başkan-
larımız seçim öncesi verdiği sözlerin birçoğunu çok
şükür gerçekleştirdiler. Önümüzdeki yerel seçim
öncesi başkanlarımızın hayata geçirmeyi düşündüğü
diğer projeler için genel müdürümüzden destek istedik.
Belediye başkanlarımıza bugüne kadar ilgili bütün kurum-
lardaki konularda destek olduk. Onlar hemşerilerimize
hizmet götürmek için gece gündüz çalıştılar. Her zaman
dediğimiz gibi bizim sevdamız Afyonkarahisar’dır. Yerel

seçim öncesi verdiğimiz sözlerimizi yerine getireceğiz.
dedi. >>HABERİN DEVAMI SAYFA 5’TE

kreditaleplerinigörüştü

‘Müdürler Kurulu’

toplandı
Afyonkarahisar İl Milli Eğitim Müdürlüğü tarafından
2023-2024 eğitim öğretim yılı sene başı ‘Müdürler
Kurulu’ toplantısı gerçekleştirildi. >>3’TE

BadmintonİlTurnuvasıtamamlandı

7 milyon 130 bin adet kaçak
boş makaron ele geçirildi

Voleybol hakem
başvuruları başladı

Başkan Koyuncu
gençleri İstanbul'a gönderdi
Emirdağ Belediye Başkanı Serkan Koyuncu'nun
talimatlarıyla düzenlenen kültür ve turizm gezi-
leri gençlerle devam ediyor.>>8’DE

Afyonkarahisar Milletvekili Av. Hakan Şeref Olgun, kendisi
hakkında yapılan bazı haberler ve sosyal medya paylaşımları
dolayısıyla savcılığa bir gazeteci ve internet sitesi hakkında
suç duyurusunda bulundu Tüm yasal yollara başvurula-
cağını belirten bir kamuoyu açıklaması yapan Olgun'un
Avukatı Burcu Gündüz Battal şu ifadeleri kullandı: "28.
Dönem Afyonkarahisar Milletvekili ve öncesinde 30 yıl
avukatlık faaliyeti icra etmiş bir hukukçu olan Av. Hakan
Şeref Olgun hakkında sosyal medyada ve internet sitesinde
kendi husumeti nedeniyle yapılmış olan ve hiçbir kamu
yararı taşımayan paylaşımlar yapan kişi hakkında
Cumhuriyet Başsavcılığı'na şikayette bulunulmuş” >>5’TE

Afyonkarahisar Gençlik ve
Spor İl Müdürlüğü’nün
girişimleri ile Türkiye
Voleybol Federasyonu
tarafından Afyonkarahisar’da
düzenlenmesi planlanan
voleybol aday hakem kursu
için başvurular başladı.
>>5’TE

Milletvekili Özkaya: “Halkımızın
konforu için çalışıyoruz”

AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili
Ali Özkaya yaptığı açıklamada,
Afyonkarahisar ve köylerinde sadece
2023 yılında 100 kilometre sıcak asfalt
serimi gerçekleştirdiklerini söyledi.
AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili
Ali Özkaya, yaptığı açıklamada
Afyonkarahisar’a en güzel hizmetleri
sunmaya devam ettiklerini söyledi.
Özkaya açıklamasında şu ifadelere yer
verdi: “Köylerimizde ulaşım kon-
forunu artırmak amacıyla 2019'dan bu
yana sıcak asfalt seriminde önemli
çalışmaları İl Özel İdaremiz vasıtası ile
hayata geçirdik. >>6’DA

Milletvekili Hakan Şeref Olgun,
suç duyurusunda bulundu
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halkaarzahazırlanıyor
Tureksmermer

41 yıl önce, günün ötesinde bir vizyonla kurulan, Tureks Turunç Madencilik
Amerika’daki, markası olan Marble Systems firmasının yöneticileri

Afyonkarahisar basını ile bir araya gelerek halka arza açılacaklarını duyurdu.

Tureks Turunç Madencilik
Amerika’daki, markası olan Marble
Systems ile Afyonkarahisar’da

başlayan hikâyesini, bugün geniş ihracat
yelpazesi ve ABD’deki şirketiyle, tüm
dünyaya duyurmayı başardı. Halka arz
yolunda emin adımlarla yürüyen firma,
doğduğu topraklarda Afyonkarahisar
basınıyla bir araya gelerek gelecek plan-
larını paylaştı. Afyonkarahisar’da faaliyet
gösteren ve 1987 yılından beri gerek bölge-
sel gerekse sektörel olarak mermer ihra-
catında ilk 5 firma arasında yer alan Tureks
Turunç Madencilik, Marble Systems
markası ile halka arz yolunda emin adım-
larla ilerliyor. Bu zamana kadar yaptığı ve
gerektiğinde açıklıkla sektör ile paylaştığı
AR-GE yatırımlarının yanı sıra sahip
olduğu patentleriyle sektör geçmişindeki
önemli kilometre taşlarında imzası bulunan
firma, her geçen yıl başarılarına bir yenisini
ekliyor. 9 adet işletme ruhsatlı maden
sahasıyla, Tureks Turunç Madencilik;
30’dan fazla ülkeye ihracat yapıyor. 2022
yılında yaklaşık konsolide 63 Milyon USD
tutarında ciro elde eden firmanın, 2023
yılının ilk 6 ayında ise konsolide cirosu
yaklaşık 35,5 Milyon USD tutarında. 2022
yılının aynı dönemine göre, 2023 yılının ilk
yarısında yaşanan yüzde 34 oranındaki
büyümesiyle dikkatleri üzerine çeken fir-
manın ilk yarı FAVÖK tutarı ise 122 milyon
397 bin 573 TL. Yaptığı yatırımlar ile kendi
firmasının yanı sıra sektör paydaşları için
de fark yaratan firma, karlılık oranını da
yukarıya taşımaya devam ediyor. 2022
yılının aynı dönemine oranla net kar değişi-
mi pozitif yönde yüzde 58 olan Tureks
Turunç Madencilik, halka arzdan kaynağın
yüzde 40’ını işletme sermayesi ihtiyacı için
kullanmayı hedefliyor.

KAYNAKLARIMIZI DAHA
SÜRDÜREBİLİR ŞEKİLDE
KULLANMAK İSTİYORUZ

Tureks Turunç Madencilik Yönetim Kurulu
Başkan Yardımcısı Osman Turunç: “Bizim
için en önemli konu sadece mermerin yeni

kullanım alanlarını bulmak değil, aynı
zamanda kaynaklarımızı daha
sürdürülebilir şekilde kullanmak hatta bu
konuda sektörel çözümler tasarlamak”
dedi.

KAYNAĞIN YÜZDE 40’INI
İŞLETME SERMAYESİ İHTİYACI

İÇİN KULLANILACAĞIZ
Buluşmada gelecek dönem yatırımlarına deği-
nen Osman Turunç: “Halka arzla birlikte gele-
cek kaynağın yüzde 40’ını işletme sermayesi
ihtiyacı için kullanılacağız. Yüzde 30’unu ile
güneş enerjisi yatırımı ve otomasyon makine
sistemleri yatırımı ile pazarlama ağırlıklı yeni
yatırımlar adına kullanacağız. Kalan yüzde
30’luk kısmı ise finansal giderlerin azaltılmasın-
da kullanılacak. Borsaya açılmamızın asıl amacı
kurduğumuz sistemin sürdürülebilirliğini
sağlamak ve kurumsal yapımızı daha da
güçlendirmek. AR-GE yatırımı ise bizim kurum
kültürümüzün ana yapı taşlarından biri. 2023
yılında hayata geçirdiğimiz doğal şartlarda mer-
mer plaka resinleme verimliliğinin sağlan-
abilmesi projesi de bunlardan bir tanesi. Proje
kapsamında kurum ve sektöre sağlanan tasar-
rufla birlikte sürdürülebilir kalkınma amaçları
kapsamında çevresel sürdürülebilirliğin sağlan-
masına da katkıda bulunuyoruz” dedi.
Turunç’un konuşmalarının ardından basın
mensuplarına fabrikanın tüm bölümleri
gezdirildi. >>MEVLÜT TINAS

Üniversitelerin açılış hazırlıkları
gündemiyle toplantı gerçekleştirildi

Afyonkarahisar’da üniversitelerin açılış
hazırlıkları gündemiyle toplantı gerçekleştirildi.

Vali Doç. Dr. Kübra Güran
Yiğitbaşı başkanlığında Vali
Yardımcısı Mehmet Keklik, İl
Jandarma Komutanı Albay
Tolga Yağan, İl Emniyet
Müdürü Mahmut Ay ve ilgili
kurum müdürlerinin katılım-
larıyla önümüzdeki ay açıla-
cak olan üniversiteler ile ilgili
toplantı yapıldı. Toplantıda
üniversiteler ile birlikte
öğrencilerin kalacakları Kredi
ve Yurtlar Kurumuna ait
yurtlardaki hazırlıklar ve
eksiklikler görüşüldü. Asayiş
konusunun da görüşüldüğü
toplantıda yapılması gereken
konular masaya yatırıldı.
>>İHA

Başkan Çöl personelleri ile
buluşmaya devam ediyor
Belediye Başkanı Dr. Mustafa Çöl ve Belediye

Başkan Yardımcısı Mehmet Öztopbaş, Sandıklı
Belediyesi Müdürlükleri öğle yemeği buluşmaları

kapsamında; Muhasebe Müdürlüğü ve Mali
Hizmetler Müdürlüğü’müze bağlı personellerle
öğle yemeği organizasyonunda bir araya geldi.

Yemekte, belediyenin yürüttüğü projeler, hizmetler ve çalışma
planları hakkında görüş alışverişinde bulunuldu. Sıcak ve samimi
bir havada gerçekleşen öğle yemeği organizasyonunda konuşan
Başkan Dr. Mustafa Çöl; “Sandıklı Belediyesi olarak yapılan hizmet-
lerin mali açıdan yükünü karşılayan Muhasebe ve Mali Hizmetler
Müdürlüğü olarak sizlere göstermiş olduğunuz fedakâr çalışmalar-
dan dolayı teşekkür ediyorum. Bunun yanı sıra su sayaç okuma,
tahakkuk, tahsilat, vezne ve emlak servislerimize de vatan-
daşlarımızla olan yakın ilgi ve alakalarından dolayı duyduğum
memnuniyeti ifade etmek istiyorum. Bizler, Sandıklı halkımıza en
iyi hizmeti sunmak için varız. Bu amaçla, belediyemizin tüm birim-
leri arasında koordinasyonu sağlamak ve iş akışını hızlandırmak
için çalışıyoruz. Sizlerden de 10 yıla yakın zamandır olduğu gibi
aynı duyarlılığı ve sorumluluğu bekliyorum. Hep birlikte
Sandıklımızı daha güzel ve yaşanabilir bir ilçe yapacağız” dedi.
Yemek sonrası belediye çalışanlarıyla tek tek sohbet eden Başkan
Dr. Mustafa Çöl, kendilerine kolaylıklar dileklerinde bulundu.
>>İZZET IŞIK
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SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ
Mevlüt TINAS

GENEL YAYIN YÖNETMENİ
Yasemin ÖZCAN KAPLAN

Belediye başkanının kullandığı otomobilin
çarptığı motosiklet sürücüsü yaralandı

Kaza, İhsaniye ilçesine bağlı Akören
beldesinde meydana geldi. Edinilen bil-
gilere göre, ilçeye bağlı Kayıhan

Belediyesi Başkanı Ömer Şahin, 03 VR 111
plakalı makam aracı ile seyir halindeyken bir
anda önüne direksiyonunu kırdığını iddia ettiği
S.Ş., (57) idaresindeki 41 VE 665 plakalı motosik-
lete çarptı. Çarpmanın etkisi savrulan motosik-
letin sürücüsü yola düşerek yaralandı. Yaralanan
sürücü ardından çevredekilerin haber vermesi
ile olay yerine gelen 112 Acil Servis ambulansı ile
hastaneye kaldırıldı. Yaralının sağlık durumu-
nun iyi olduğu bildirildi. Olayla ilgili jandarma
tarafından inceleme başlatıldı. >>İHA

Afyonkarahisar’da, Kayıhan Belediyesi Başkanı
Ömer Şahin'in kullandığı makam aracının çarptığı

motosikletin sürücüsü yaralandı.

Kazadahurdayadönenaraçta2kişiyaralandı
Afyonkarahisar’da takla atarak şarampole giren ve

hurdaya dönen araçta 2 kişi yaralandı.

Kaza, kent merkezine bağlı Bayramgazi köyü yakın-
larında meydana geldi. Edinilen bilgilere göre, Y.G.
(19) idaresindeki 34 YL 3080 plakalı otomobil
sürücüsünün henüz belirlenemeyen bir sebepten
ötürü direksiyon hakimiyetini kaybetmesi sonucu
kontrolden çıktı. Savrulan araç ardından takla atıp
şarampole girdi. Kazada hurdaya dönen araçta sürücü
ve Z.Ç. (16) isimli şahıslar yaralandı. Yaralılar çevre-
dekilerin haber vermesi ile olay yerine gelen 112 Acil
servis ekipler tarafından ambulanslar le hastaneye
kaldırıldı. Kazanın ardından jandarma tarafından
inceleme başlatıldı. >>MEVLÜT TINAS

Polis 7 milyon 130 bin adet
kaçak boş makaron ele geçirdi

Kaymakam göreve başlar başlamaz
ilk iş olarak şehit ailelerini ziyaret etti

Afyonkarahisar Sandıklı Kaymakamı Önder
Çengel, devlet olarak her zaman şehit aileleri ve

gazilerin yanında olduklarını söyledi.

Afyonkarahisar Sandıklı Kaymakamı Önder
Çengel, ilçede ki şehit ailelerini ve Yunus Emre
Mahallesinde bulunan Tabduk Emre ile Yunus
Emre türbelerini ziyaret etti. Kaymakam Çengel
göreve başladığı ilk gün şehit Adem Göktaş ve
şehit İbrahim Çetin’in ailelerine ziyaret etti.
Ziyarete şehit aileleri ile tanışarak sohbet eden
Kaymakam Çengel, şehit ailelerinin her zaman
yanında olduklarını bildirdi. Daha sonra Yunus
Emre Mahallesinde bulunan Tabduk Emre ile
Yunus Emre Türbelerini ziyaret eden Kaymakam
Çengel, Yerel Araştırmacı Yazar Hüseyin
Hüsrevoğlu’ndan türbeler ve ilçenin tarihi
hakkında bilgiler aldı. >>KADER KAYA

Afyonkarahisar’da polis tarafından durdurulan
bir tırda yapılan aramada 7 milyon 130 bin adet

kaçak boş makaron ele geçirildi.

‘Müdürler Kurulu’ toplandı

Gerçekleştirilen toplantıya
İl Milli Eğitim Müdürü
Miraç Sünnetci ile resmi ve
özel okullarla birlikte
kursların yöneticileri
katıldı. Toplantıda kent
genelinde eğitim kalitesinin
arttırılması ve mevcut
başarının yükseltilmesi için
yöneticilerin yapmaları
gereken konular hakkında
fikir alışverişinde bulunul-
du. Toplantıda konuşan
Sünnetçi başarının yakalan-
masında yönetim, öğret-
menler ve veliler arasında-
ki iş birliğinin önemine
dikkat çekti. >>İZZET IŞIK

Afyonkarahisar İl Milli Eğitim Müdürlüğü tarafından
2023-2024 eğitim öğretim yılı sene başı ‘Müdürler

Kurulu’ toplantısı gerçekleştirildi.
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SSaaffrraa  kkaannaallıı  kkaannsseerrii
rriisskkiinnii  aarrttıırraann  77  ffaakkttöörr
Doç. Dr. Türkmen Bahadır Arıkan, safra kanalı kanseri ve tedavisi hakkında bilgi verdi.Safra kanalı kanseri olarak
da bilinen ‘kolanjiokarsinom’ her yaşta ortaya çıkabilse de, çoğunlukla 50 yaş üzeri kadın ve erkeklerde görülüyor.

Nadir bir kanser türü olarak bilinen safra kanalı kanserinde erken tanı ve doğru tedavi planlaması hayat kurtarıyor.

Hastaların, tedavi süreci başlamadan
karaciğer cerrahisi konusunda tecrübeli
olan genel cerrahi, gastroenteroloji, rady-

oloji ve onkoloji hekimlerinin yer aldığı, multi-
displiner yaklaşımla hareket eden bir konsey
tarafından değerlendirilmesi tedavi başarısını
artırıyor. Tedavinin türüne göre değiştiğini
kaydeden Doç. Dr. Türkmen Bahadır Arıkan,
“Safra kanalı, karaciğer tarafından üretilen
safrayı onikiparmak bağırsağına taşıyan kanal-
lardır. Safra, yiyeceklerdeki yağları mekanik
olarak parçalayarak sindirmemize yardımcı olur.
Safra yolu kanseri ise kanserin safra kanallarının
hangi bölümünde ortaya çıktığına göre farklı tür-
lere ayrılmaktadır. Tedavisi ise türüne göre
değişmektedir. Karaciğerin içindeki safra yolu
kanseri (intrahepatik kolanjiokarsinom):
Karaciğer içindeki küçük safra kanallarından
oluşur ve bazen bir tür karaciğer kanseri olarak
sınıflandırılır. Ana safra yolu birleşim yerindeki
safra yolu kanseri (hilar kolanjiokarsinom),
Karaciğerin hemen dışındaki safra kanallarında
oluşmaktadır. Bu tipi perihilar kolanjiokarsinom
olarak da adlandırılır. Pankreasın içindeki,
pankreasa yakın safra yolu tümörü (distal kolan-
jiokarsinom): Safra kanalının onikiparmak bağır-
sağına en yakın kısmında meydana gelir. Bu tip
ayrıca ekstrahepatik kolanjiokarsinom olarak da
adlandırılır. Bu tipin tedavisi pankreas bası
kanseri gibi tedavi edilmektedir. Safra yolu
kanseri çoğu zaman ileri aşamada teşhis edilir,
bu da tedavideki başarıyı zorlaştırır” ifadelerini
kullandı. Hastalığın sarılık ile kendini belli ettiği-
ni dile getiren Arıkan, “Küçük safra yollarından
kaynaklı tümörler (periferik kolanjıokarsinom-
lar) karaciğerde kitle olarak belirti verirken, ana
safra yollarından kaynaklı tümörlerde ise sarılık
ön plandadır. Cildin ve göz beyazlarının sarar-
ması (sarılık), deride yoğun kaşıntı, koyu idrar,
halsizlik, sağ tarafta, kaburgaların hemen altın-
daki karın ağrısı, diyet yapmadan kilo vermek,
ateş, dışkı renginin beyaz macun gibi olması,

kalıcı yorgunluk, kilo kaybı, karın ağrısı, sarılık
veya diğer belirtiler varsa vakit kaybetmeden bir
uzman hekime başvurulması gerekir” dedi.
Safra kesesi kanserini riskini artırabilecek faktör-
leri sıralayan Doç. Dr. Arıkan, “Primer sklerozan
kolanjit olarak adlandırılan safra yolu hastalığına
dikkat edilmelidir. Kronik karaciğer hastalığı
riski artırmaktadır. Genişlemiş ve düzensiz safra
kanallarına neden olan koledok kisti ile doğan
kişilerde kolanjiokarsinom riski yüksektir.
Güneydoğu Asya’da kolanjiokarsinom, çiğ veya
az pişmiş balık yemekten kaynaklanabilen
karaciğer paraziti enfeksiyonu ile ilişkili ola-
bilmektedir. Kolanjiokarsinom, en sık 50 yaşın
üzerindeki yetişkinlerde görülmektedir. Sigara
içmek, artan kolanjiokarsinom riski ile ilişkilidir.
Tip 1 veya 2 diyabetli kişilerde kolanjiokarsinom
riskinde artış olabilir. Safra yolu kanseri riskinizi
azaltmak için sigara bırakılmalıdır. Sigara içmek,
artan kolanjiokarsinom riski ile bağlantılıdır.
Karaciğer yetmezliği (siroz) riskinizi azaltmak
için, alkol bırakılmalı, kilo kontrolü sağlanarak
karaciğer yağlanmasından korunulmalıdır” diye
konuştu.

ERKEN TEŞHIS ÇOK ÖNEMLI
Safra kanseri şüphesi olan hastaların bir
karaciğer cerrahına başvurması gerektiğini dile

getiren Doç. Dr. Türkmen Bahadır Arıkan,
“Erken tanı ve tedavi, biliyer kanserde iyileştir-
menin anahtarıdır. Safra yolu kanseri tedavisi
genellikle karaciğerin tümörlü kısmın çıkartıl-
masını içerdiğinden, safra yolu kanseri tedavisi
karaciğer cerrahının uzmanlık alanına girmekte-
dir. Safra kanalı kanseri; kan çalışması, görün-
tüleme ve bazen karaciğer biyopsisi kombinasy-
onu kullanılarak teşhis edilmeli, tedavi planı for-
müle edilmelidir. Tümör boyutu, yeri, ana damar
yapılarına yakınlığı, safra kanalının tıkanması,
karaciğer fonksiyonu ve diğer organlara
yayılımın varlığı eylemin seyrini belirler. Safra
yolu kanserinde altın standart tedavi mümkünse
cerrahi rezeksiyondur. Karaciğer/safra kanalı
rezeksiyonu safra yolu kanserinde kür sağla-
manın tek umududur. Sistemik kemoterapinin
bugüne kadar bile safra kanalı kanserine karşı
zayıf bir yanıtı vardır. Cerrahi karaciğer rezek-

siyonu öncesinde sarılığı gidermek için bazen
safra yollarına kateter yerleştirilmesi gerekir. Bu
işlem, gastroenterolog veya girişimsel radyolog
tarafından sağlanabilir. Tümörlü kısmın çıkarıl-
masından sonra kalan karaciğer hacmi yetmeye-
bilir, bu durumda kalacak karaciğeri ameliyattan
önce büyütmek için, karaciğer içindeki damarın
tıkanma işlemi (portal ven embolizasyonu )
gerekebilir. Deneyimli bir karaciğer cerrahı, özel-
likle karaciğer hacminin yüzde 70'ine varan oran-
da karaciğer rezeksiyonu gerektiren hastalarda,
ameliyat sonrası karaciğer yetmezliğini önlemek
için doğru bir tedavi planı geliştirir. Bu operasy-
on sırasında bölgesel lenf bezleri de çıkarılır.
Çoğu hasta, en iyi uzun vadeli genel sağ kalımı elde
etmek için postoperatif kemoterapiye ihtiyaç duyar.
Biliyer kanser, tam cerrahi rezeksiyon ( çıkarma işle-
mi) ve postoperatif kemoterapi kombinasyonu ile
iyileştirilebilir” şeklinde konuştu.>>İHA

Güneş kreminin D vitamini eksikliğine etkisi yok
Dermatoloji Uzmanı Prof. Dr. Nursel Dilek, güneş kremi kullanımının D vitamini 

eksikliğine hiçbir etkisi olmadığını belirterek, “Dirsek ve diz kapağından aşağısında 
30 dakika güneş maruziyeti olsa vücut için gerekli D vitamini sentezi olur” dedi.

Mevsim normallerinin üzerinde sıcak bir
yaz geçirilmesinin ardından Eylül ayın-
da da sıcaklıkların mevsim normal-

lerinin üzerinde seyretmesi bekleniyor. Güneşten
faydalanmanın çok önemli olduğunu vurgulayan
Dermatoloji Uzmanı Prof. Dr. Nursel Dilek,
güneşin vücudun bağışıklık sistemi ve D vitami-
ni sentezi için çok kıymetli olduğunu ifade etti.
Dermatolog Prof. Dr. Nursel Dilek, güneşin fay-
dasının yanı sıra zararlarının da olabileceğini
belirterek, “Güneşin faydasının yanında bilinçsiz
güneşlenme ve fazla güneşe maruziyet derim-
izde başta deri kanserleri olmak üzere bir takım
ciddi problemlere neden olabilir. Güneş uzun
vadede cilt kanserine neden olmakla birlikte
ciltte erken yaşlanma, leke, ciltte kızarıklık ve
kaşıntıya neden olabilir. Ayrıca rozase ve bazı
bağ doku hastalıkları gibi güneşle agreve olan
hastalıklarda da hastaların mevcut şikayetlerini
artırabilmektedir” dedi.

“Islak kıyafet veya mayo güneşten 
korunmada fazla etkili değildir”

Yaz aylarında güneşten istifade ederken bilinçli
olmak gerektiğini kaydeden Prof. Dr. Nursel
Dilek, “Özellikle 11.00-15.00 saatleri arasında
açık alanlarda bulunmamak önemli. Bu zaman
aralığını 10.00-16.00 olarak açabiliriz. Çünkü
güneşin en yakıcı etkisi bu saatler aralığında
olmaktadır. Giysilerin kalın dokulu, koyu renkli
olması, giysilerin ıslak olmaması önemli. Açık

renkli ve ince dokulu kıyafetler, özellikle havuz
ve deniz olan yerlerde ıslak kıyafet veya mayo
güneşten korunmada fazla etkili değildir.
Güneşten koruyucu ürünler güneşten korunmak
için çok önemli bir yere sahiptir. Bu ürünler
krem, losyon, sprey veya köpük şeklindedir.
Vücudun çeşitli bölgelerine uygulama kolaylığı
sağlamak için farklı formları vardır. Güneş krem-
lerinden mineral içerikli olanlar ultraviyoleyi
yansıtarak deriyi güneşin zararlı etkilerinden
korurken, kimyasal içerikli olan güneş kremleri
ultraviyoleyle kimyasal yollarla etkileşerek
deriyi korumaktadır. Her yaşa, herkese uygun
olan güneş kremlerinin seçimi önemli” şeklinde
konuştu.

“Güneş kremlerini 2-3 saatte bir 
yeniden deriye uygulamak gerekir”

Güneş kremlerini kullanmaktan ziyade doğru
kullanmanın önemine vurgu yapan Dr. Nursel
Dilek, “Güneş kremlerinin üzerinde yer alan SPF,
o ürünün güneşten koruyacağı zamanı ifade
eder. SPF ne kadar yüksekse koruyuculuk süresi
o kadar uzun demektir. Biz dermatologlar en az
30 SPF öneririz. Ancak şu da bilinmeli ki tüm
güneşten koruyucuları deriye uyguladıktan
sonra maksimum koruma 2-3 saattir. Bu nedenle
güneş kremlerini 2-3 saatte bir yeniden deriye
uygulamak gerekir. Güneş kremleri deriye
sürüldükten hemen sonra etkisini göstermez.
Deriye sürüldükten 20 dakika sonra etkisi ortaya
çıkar. O halde güneşe çıkmadan 20 dakika önce
güneş kremi uygulanmalıdır” ifadelerini kul-
landı.

“Deri kanserlerinin gelişiminde
güneşin etkisi çok fazladır”

Güneş kremleri kullanılmadığı ya da doğru kul-
lanılmadığı zaman deri kanserlerine neden ola-
bileceğini kaydeden Nursel Dilek, “Deri kanser-
lerinin gelişiminde güneşin etkisi çok fazladır,
özellikle çocukluk ve gençlik döneminde oluşan
güneş yanıkları ve kümülatif ultraviyole
maruziyeti ileride oluşabilecek cilt kanserleri için
risk oluşturmaktadır. Bu nedenle çocuklarda 6
aydan itibaren güneşten koruyucuların kul-
lanımını önermekteyiz” dedi.

“Yarım saat krem uygulamadan güneşe maruz
kalmak D vitamini sentezi için yeterlidir”

Güneş kreminin D vitamini eksikliğine hiçbir
etkisi olmadığını ifade eden Dilek, “Son zaman-
larda güneşten koruyucu kullanımı ile D vitami-
ni eksikliği ile ilgili tartışmalara rastlamaktayız.
Gerekli D vitamininin sentezi için dirsek ve diz
kapağından aşağısına 30 dakika güneş
maruziyeti olsa vücut için gerekli D vitamini sen-
tezi olur. Güneş kremlerini en uygun şartlarda
kullanan kişilerde bile yarım saat krem uygula-
madan güneşe maruz kalmak D vitamini sentezi
için yeterlidir” diye konuştu.>>İHA
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Milletvekili Taytak, kredi taleplerini görüştü 
Milliyetçi Hareket Partisi MYK Üyesi ve Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak İller Bankası Genel Müdürü Recep

Türk’e hayırlı olsun ziyaretinde Bulundu. Ziyarette MHP’li belediyelerin kredi talepleri konusunda istişarelerde bulunuldu.

Ankara’da yoğun mesaisine devam eden Milletvekili Taytak İller Bankası Genel
Müdürü Recep Türk’ü makamında ziyaret ederek, belediyelerin talep ve istekleri
hakkında görüş alışverişinde bulundu. Samimi bir ortamda geçen ziyarette konuşan

Milletvekili Mehmet Taytak; “İller Bankası Genel Müdürümüz Recep Türk Bey’i makamın-
da ziyaret ederek yeni görevi sebebiyle hayırlı olsun dileklerimizi ilettik. Ziyaretimiz
esnasında Afyonkarahisar’da üç hilalimizi dalgalandıran belediyelerimizin taleplerini ilettik.
Belediye başkanlarımız seçim öncesi verdiği sözlerin birçoğunu çok şükür gerçekleştirdiler.
Önümüzdeki yerel seçim öncesi başkanlarımızın hayata geçirmeyi düşündüğü diğer projel-
er için genel müdürümüzden destek istedik. Belediye başkanlarımıza bugüne kadar ilgili
bütün kurumlardaki konularda destek olduk. Onlar hemşerilerimize hizmet götürmek için
gece gündüz çalıştılar. Her zaman dediğimiz gibi bizim sevdamız Afyonkarahisar’dır. Yerel
seçim öncesi verdiğimiz sözlerimizi yerine getireceğiz. Genel Müdürümüzden kalan projel-
er için sözümüzü aldık. Kendisi Afyonkarahisar ilimize hizmet vermek ve belediyelerimizin
halkımıza daha iyi hizmet götürebilmeleri için yaptıkları projelere destek vereceklerini ifade
etti. Ben Sayın Genel Müdürümüze ilgi ve alakalarından dolayı çok teşekkür ederim. İnşallah
en kısa zamanda güzel hizmetleri vatandaşlarımızla paylaşacağız.” dedi. Ziyaret sonrası
Milletvekili Mehmet Taytak İller Bankası Genel Müdürü Recep Türk’e Afyon mermerinden
yapılmış haşhaş motifli Türk bayrağı hediye etti. >>MEVLÜT TINAS

Voleybol hakem
başvuruları başladı

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü’nün 
girişimleri ile Türkiye Voleybol Federasyonu tarafından

Afyonkarahisar’da düzenlenmesi planlanan voleybol
aday hakem kursu için başvurular başladı. 

Kursa katılmak isteyenler Voleybol İl Temsilcisi
Savaş Aslan ile iletişime geçmeleri gerektiği
ifade edildi. Yapılan açıklamada şu ifadelere
yer verildi: “Kurs, voleybolun hakemlik alanın-
da teorik ve pratik eğitimlerin verildiği bir pro-
grama sahip olacak. Kursa katılanlar, voleybol
maçlarında hakemlik yapma imkanına sahip
olacak. Afyonkarahisar’da düzenlenen yerel ve

ulusal müsabakalarda hakem ihtiyaçlarını
karşılamak amacıyla açılması planlanan voley-
bol aday hakemlik kursu için başvurular bugün
itibariyle başladı. Son başvuru tarihi 13 Ekim
olarak belirlendi. Başvurular neticesinde
katılımcılar 20-21-22 Ekim tarihlerinde kursa
katılım sağlayacak.” 
>>ANAHABER 

Milletvekili Hakan Şeref Olgun, 
suç duyurusunda bulundu  

Afyonkarahisar Milletvekili Av. Hakan Şeref Olgun, kendisi hakkında
yapılan bazı haberler ve sosyal medya paylaşımları dolayısıyla savcılığa

bir gazeteci ve internet sitesi hakkında suç duyurusunda bulundu. 

Tüm yasal yollara başvurula-
cağını belirten bir kamuoyu
açıklaması yapan Olgun'un
Avukatı Burcu Gündüz Battal
şu ifadeleri kullandı:  "28.
Dönem Afyonkarahisar
Milletvekili ve öncesinde 30 yıl
avukatlık faaliyeti icra etmiş bir
hukukçu olan Av. Hakan Şeref
Olgun hakkında sosyal medya-
da ve internet sitesinde kendi
husumeti nedeniyle yapılmış
olan ve hiçbir kamu yararı taşı-
mayan paylaşımlar yapan kişi
hakkında Cumhuriyet
Başsavcılığı'na şikayette
bulunulmuş olup diğer yasal
başvuru haklarının kullanılması
için hazırlıklarımız devam
etmektedir. Müvekkilin
siyasetçi ve topluma mal olmuş,
milletin vekaletini taşıması
hasebiyle duyduğu sorumluluk
gereği kamuoyuna duyurulur."
>>KADER KAYA

Sandıklı İlçe Seçim Kurulu Başkanlığını yürüten
Hâkim İsmail Ergün, İlçe Seçim Kurulu Müdürü Fevzi
Arslan ve Müdür Yardımcısı Adnan Yılmaz’dan
oluşan heyet Belediye Başkanı Dr. Mustafa Çöl’ü
makamında ziyaret ederek, fikir alışverişinde bulundu.
Ziyarette ilçede yapılacak olan yerel seçimlerin hazır-

lıkları ve işleyişi hakkında istişarelerde bulunuldu.
Başkan Dr. Mustafa Çöl ilçe seçim kurulu heyetine bu
nazik ziyaretleri için teşekkür ederek, “ilçedeki
demokratik süreci sorunsuz bir şekilde yönetmek için
işbirliği içerisinde olmaya devam edeceğiz” dedi.
>>YILDIZ YARIKKAYA 

İlçe seçim kurulundan
Başkan Çöl’e ziyaret
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Ahmet YEŞİLAY

“ABD Müslüman Organizasyonları Konseyi Genel
Sekreteri Usame Cemal ve heyetini kabul etti”

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan,
Amerika Birleşik Devletleri (ABD) Müslüman

Organizasyonları Konseyi Genel Sekreteri
Usame Cemal ve heyetini kabul etti.

Cumhurbaşkanı Erdoğan besmele ile başladığı konuş-
masında “Amerika’daki Müslüman kardeşlerimizin
selamını getirdiğiniz için teşekkür ediyorum. 6

Şubat deprem felaketi ile ilgili olarak yürüttüğünüz çalış-
malar ve dayanışmanız için ayrıca şükranlarımı sunuyo-
rum. Afet bölgesindeki vatandaşlarımız için topladığınız
100 milyon dolara ulaşan ayni ve nakdi yardımlar gönül-
lerimizin her daim bir olduğunu göstermiştir. Rabbim bir-
lik ve beraberliğimizi daim eylesin” ifadelerini kullandı.
Müslümanların birçok sorunla mücadele ettiğini belirten
Erdoğan, “Müslümanlar olarak terörden nefret suçlarına
birçok sorunla aynı anda mücadele ediyoruz. Batıda her
geçen gün yaygınlaşan İslam düşmanlığı endişelerimizi
artırıyor. Bu hastalıklı ruh hali karşısında Müslümanların
seslerinin duyulması için gösterdiğiniz gayretleri yakından
izlerken takdirle karşılıyorum. Ümmetimizin İslam düş-
manlığı, hoşgörüsüzlük ve yaşadığı ayrımcılığa karşı dur-
ması ve birlik içerisinde olması bu tehditle mücadelede
hayati öneme sahiptir. Hoşgörüyü ve kardeşliği temel alan
sahih İslam anlayışının anlatılması amacıyla üstlendiğimiz
görev bu bakımdan mühimdir.” şeklinde konuştu.
Avrupa’da Kur’an-ı Kerim’e karşı yapılan saldırılara
müsaade edilmesini kabul etmediklerini söyleyen Erdoğan,
“Müslüman toplumu olarak Amerika’da güçlü olmanız
tüm İslam alemine de örnek oluyor, güç ve ilham kaynağı
teşkil ediyor. Müslümanların dünya genelinde yaşadığı
sıkıntılar karşısında sizlerin sesinin daha fazla duyulması
bu bakımdan gereklidir. Avrupa’da kutsal kitabımız
Kur’an-ı Kerim’e karşı gerçekleştirilen saldırılara ifade
özgürlüğü kisvesi altında müsaade edilmesini kabul
etmediğimizi her vesile ile ifade ediyoruz. Bu açık bir nefret
suçudur ve barbarlıktır. İsveç’te, Hollanda’da ve bilhassa
Danimarka’da tekrarlanan saldırılar demokrasi ve insan
haklarının bu coğrafyada yerleşmediğini gösteriyor.
İslam’a ve Müslümanlara karşı yapılan bu saldırılara göz
yumanların insani değerleri ne kadar içselleştirdiklerini her
olayda bir kez daha görüyoruz.” ifadelerine yer verdi.
BM’nin kutsal kitaplar hakkında aldığı kararın önemli
olduğunu ifade eden Erdoğan, “Birleşmiş Milletler Genel
Kurulunda, İnsan Hakları Konseyinde kutsal kitaplara
yönelik her türlü şiddet eylemini uluslararası hukukun
ihlali olarak değerlendirilen kararların kabul edilmesi
önemli gelişmelerdir. Bu kararların uygulamalara yansı-
malarını temin etmemiz gerektiği de ortadadır. Türkiye
olarak ilgili ülkülere bu nefret suçlarını gerçekleştirenlere
karşı gerekli tedbirleri almaları konusunda çağrılarda
bulunmaya devam ediyoruz. Konuyu aynı hassasiyetle
İslam İşbirliği Teşkilatımızın gündeminde tutma karar-
lılığımızı sürdürüyoruz.” diye konuştu. Amerika’da
İslam’a ve Türkiye’ye karşı yapılan propagandalar hakkın-
da konuşan Erdoğan, “Birçoğunuz Amerika’da siyasi
çevrelere erişim bakımından önemli roller oynuyorsunuz.
Yerel ve federal siyasette temsilcileriniz bulunuyor. Bu
etkiyi de kullanarak Kur’an-ı Kerim’e yönelik saldırıların

ifade özgürlüğü bahanesi ile savunulamayacağını, bunların
toplumsal huzur ve istikrarı hedef aldığını, Amerikan
Kongresi başta olmak üzere tüm siyasi çevrelere etkili şek-
ilde anlatmanızı bekliyorum. Türkiye karşıtı lobilerin kar-
alama kampanyalarının etkisiz hale getirilmesinde de siz-
lerin desteğinin faydalı olacağına inanıyorum. 

Terör örgütleri PKK ve FETÖ’ye dair gerçeklerin Amerikan
halkına aktarılması hususunda da katkılarınızı bekliyorum.
Amerika’daki Türk toplumu ile yakın temaslarınızın
artarak sürmesini temenni ediyorum. İnşallah bizlerde
önümüzdeki hafta Amerika ziyaretimizi geniş bir heyetle
gerçekleştireceğiz.” ifadeleri kullandı. Kabulde konuşan
ABD Müslüman Organizasyonları Konseyi Genel Sekreteri
Usame Cemal ise “Sizlerle burada olabilmek bizler için
memnuniyet kaynağı. Bugün buraya sizleri tebrik etmek
için geldik. Tarihi bir seçim zaferi kazandınız. Bu seçim
zaferi yalnızca sizlerin zaferi değil bütün Müslüman
dünyasının zaferidir. İnanıyoruz ki siz bütün dünyadaki
Müslümanlara destek olamaya devam edeceksiniz. Sadece
Amerika’daki Müslümanlar değil bütün Müslümanlar
sizler için dua ediyor.” ifadelerine yer verdi. Toplantıya
Dışişleri Bakanı Hakan Fidan ve Diyanet İşleri Başkanı Ali
Erbaş’ta katıldı. Beştepe’deki toplantı basına kapalı olarak
gerçekleştirildi.>>İHA

Milletvekili Özkaya: “Halkımızın
konforu için çalışıyoruz”

AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili Ali Özkaya
yaptığı açıklamada, Afyonkarahisar ve köylerinde

sadece 2023 yılında 100 kilometre sıcak asfalt
serimi gerçekleştirdiklerini söyledi.   

AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili Ali Özkaya, yaptığı açıklamada
Afyonkarahisar’a en güzel hizmetleri sunmaya devam ettiklerini söyledi. Özkaya açık-
lamasında şu ifadelere yer verdi: “Köylerimizde ulaşım konforunu artırmak amacıyla
2019'dan bu yana sıcak asfalt seriminde önemli çalışmaları İl Özel İdaremiz vasıtası ile
hayata geçirdik. Sadece 2023 yılında bugüne kadar 100 kilometre sıcak asfalt serimi
gerçekleştirdik. Yeni yapılan yolların hemşehrilerimize hayırlı olmasını temenni ediy-
or, emeği geçenlere teşekkür ediyorum” dedi. >>ANAHABER
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Tamir Bakım Onarım Bölümlerine

* Tamirci Usta Başı

***
Tamirci Ustalar
Tamirci Teknisyenler

Müracaatlar şahsen olacaktır.*
İrtibat Numarası : 0272 230 60 03
Dahili : 24 / 0552 443 41 43

Adres : Ankara Karayolu Anadolu Efes Karşısı 5km

OOTTOOPPRRAATTİİKK  BBİİRR  SSAABBAANNCCII  HHOOLLDDİİNNGG  KKUURRUULLUUŞŞUUDDUURR..

Yedek parça satıcıları alınacaktır.

*

OTOPRATİK AFYON
YETKİLİ SERVİSİNDE;

30 sporcunun katılım sağladığı turnuva 5 farklı
kategoride düzenlendi. Dereceye giren sporculara,
Spor Hizmetleri Müdürü Yılmaz Erşen tarafından
madalyaları takdim edildi. Heyecan dolu anlara
sahne olan müsabakalar; 5-6 yaş kız ve erkek kate-
gorisi, 7-8 yaş kız kategorisi, lise kız kategorisi ve
genç erkek kategorilerinde düzenlendi. Spor

Hizmetleri Müdürü Yılmaz Erşen turnuvaya katılan
sporcuları tebrik ederek: “ Sporcuların yarışmaların-
da gösterdikleri performanslar oldukça iyi bir
seviyedeydi. Sporcularımız turnuva sonunda
düzenlenen ödül töreni ile madalyalarını aldılar.
Genç kardeşlerimin başarılarının devamını diliyo-
rum” dedi. >>Kader Kaya 

Genç Eskrimciler Ankara’da
Afyonkarahisar’ı temsil edecek

Afyonkarahisar Prof. Dr. Veysel Eroğlu Spor Salonu'nda 
gerçekleştirilen Eskrim il seçmeleri heyecan dolu anlara sahne oldu. 

Genç sporcular performanslarını
sergilemek için ter döktü. Seçmeler net-
icesinde Metehan Yardım birinci, İsmail
Efe Eser ikinci, Doruk Deniz üçüncü
oldu. Başarı gösteren sporcular, 15-17
Eylül tarihlerinde Ankara'da düzen-
lenecek olan U-17 Türkiye Eskrim
Şampiyonası'nda Afyonkarahisar'ı tem-
sil etmeye hak kazandı. 15-17 Eylül tar-
ihlerinde Ankara'da düzenlenecek olan
U-17 Türkiye Eskrim Şampiyonası
Türkiye’nin farklı bölgelerinden gelecek
olan genç sporcuları bir araya getirecek.
Afyonkarahisar'ı temsil edecek sporcu-
lar, yarışmada üstün performans
sergilemek için çalışmalarına devam
ediyor. >>MEVLÜT TINAS

Afyonspor, Kırklarelispor maçı hazırlıklarına başladı
TFF 2. Lig ekiplerinden Afyonspor hafta sonu

deplasmanda oynayacağı Kırklarelispor
maçının hazırlıklarına başladı.

Mor beyazlı ekip maçın hazırlıklarına
Kocatepe Spor Kompleksinde gerçek-
leştirilen antrenman ile başladı.
Isınma ve kondisyon hareketleri ile
başlayan antrenman ardından düz
koşu ile devam etti. Öte yandan,
Afyonspor 1 puan ile ligde 12. sırada
bulunuyor. >>KADER KAYA 

Badminton İl Turnuvası tamamlandı
Afyonkarahisar’da Çiğiltepe Spor Salonunda Zafer Haftası

kapsamında düzenlenen Badminton İl Turnuvası düzenlendi.
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NÖBETÇİ ECZANELER
DEMİRBAŞ

Kanlıca Mah. Sağlık Ocağı Karşısı
217 71 10

KADINANA
Hattatkarahisar Mh. 14. Sok. Doğan Sitesi

213 31 50
SERAP

Ataköy Mah. Ataköy Cad. No: 45/A
216 98 90

Kapalı otopark projesinde sona gelindi 
Afyonkarahisar Belediyesi’nin vizyon projelerinden biri olan Yoncaaltı Çarşı ve Kapalı Otopark 

projesinde başlayan inşaat çalışmalarında sona gelindi. Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, 
şehre ve Fakıpaşa Mahallesi’ne değer katacak  yatırımın inşa sahasında incelemede bulundu.

Belediye Başkanı Mehmet Zeybek’in
Afyonkarahisar’ın ihtiyacına cevap veren
yatırımlarından biri olan Yoncaaltı Çarşı ve

Kapalı Otopark yatırımında çalışmalar bitme aşa-
masına geldi. Kısa sürede hizmete alınması hedefle-
nen 3 bin 63,94 metrekare kapalı alana sahip, 80
araçlık bin 239 metrekare -2. Kat Otopark, bin 239
metrekare -1. Kat Otopark, 2 adet Araç Platformu,
585,94 metrekare A-B-C blok şeklinde 34 dükkân-
dan oluşan yatırım sayesinde bölgenin otopark
sorunu ortadan kalkacak. Öte yandan yapılacak
çarşı ile birlikte ticari hayata katkı sağlanacak, yeni
istihdam alanı oluşturulacak.

Çalışmaların sona geldiği-
ni belirten Başkan Mehmet Zeybek;

“Kullanılmayan ve atıl durumda olan
binayı ve otoparkın yerine yenisini inşa ettik.

Ayrıca 7 gün açık kalacak yerleşik pazarımızda ola-
cak. Esnaflarımız ile yaptığımız görüşmeler ardından

burasının tekrar eski hüviyetine kavuşması için bu çalış-
maları başlatmıştık. Ekiplerimiz hummalı bir şekilde çalıştı,

projemiz bitme aşamasına geldi. 34 adet dükkânımız var, her
biri 17-18 metrekare genişliğinde. Vatandaşlarımızın taze taze
meyve sebzesini alabilmesini istedik. Çarşı esnafımızın da
böyle bir talebi vardı. “Bu şekilde yapılırsa çarşıya yeni bir
canlılık ve hareketlilik gelir” dediler. Sahipler Sultan
Türbesi ve Yoncaaltı Camimizin tarihi dokusuna uygun

Osmanlı çarşısı gibi olacak bu çarşıyı önümüzdeki
süreçte hizmete almayı düşünüyoruz. Bölge

esnafımıza ve Afyonkarahisar’a değer katan bir
yatırım, hayırlı olsun” diye konuştu.

ÇALIŞMALARDA
SONA GELİNDİ

BÖLGE ESNAFI PROJEDEN
MEMNUN

İnceleme ardından Başkan Mehmet
Zeybek esnaflar ile buluştu.
Hemşehrilerinin talep ve isteklerini
dinleyen Başkanımız hasbihal etti, hatıra
fotoğrafı çekindi. Projeden duyduğu

memnuniyeti ifade eden esnaflar da
Zeybek Başkan’a teşekkür etti.

>>YILDIZ YARIKKAYA

Konteynerde çıkan
yangını itfaiye söndürdü

Afyonkarahisar’ın Başmakçı
ilçesinde yapımı devam eden
güneş enerji santralindeki
konteynerde çıkan yangın
itfaiye ekipleri tarafından
söndürüldü.

Olay, Başmakçı ilçesine bağlı Çevlik
köyünde meydana geldi. Edinilen bilgilere
göre, kurulum aşamasında olan güneş enerji
santrali yerleşkesindeki konteynerde henüz
belirlenemeyen bir sebepten ötürü yangın
çıktı. Dumanları gören santral çalışanları
itfaiyeyi arayarak yardım istedi. İhbar üzer-
ine olay yerine gelen Başmakçı Belediyesi
itfaiye ekipleri alevlere müdahale ederek
söndürdü. Yangının ardından konteyner
kullanılamaz hale geldi. >>İHA

Başkan Koyuncu 
Emirdağ Belediye Başkanı Serkan

Koyuncu'nun talimatlarıyla düzenlenen kültür
ve turizm gezileri gençlerle devam ediyor.

gençleri  İstanbul'a gönderdi 

Emirdağ Belediyesi, gençler için yürüttüğü proje ve
hizmetlere devam ederken bir yandan da onların aktif ve
sosyal kalmaları adına etkinlikler düzenliyor. Bu kap-
samda Emirdağ Belediyesi Gençlik Merkezinde eğitim
alan öğrenciler ücretsiz düzenlenen İstanbul gezisiyle;
Ayasofya Camii, Yerebatan Sarnıcı, Sultan Ahmet Camii,
Gülhane Parkı, Galata Kulesi gibi yedi tepeli şehrin sem-
bolü haline gelen mekânları ziyaret etti. Ardından
İstanbul Boğazını tekne turuyla gezen öğrenciler,
İstanbul’un o muhteşem manzarasını denizden de görme
fırsatı buldu. Emirdağ Belediyesi olarak gençlere yönelik

önemli çalışmalar yürüttüklerini söyleyen Başkan
Koyuncu; "Gençlik Merkezimizde bir yandan çocuk-
larımızın eğitimlerine destek olurken diğer yandan da
onlar için sosyal ve kültürel etkinlikler düzenliyoruz.
Ayasofya Temalı İstanbul gezilerimizle gençlerimiz,
İstanbul’un zengin ve kadim tarihini gezip görerek
öğrenme fırsatı buldular." ifadelerini kullandı.
İstanbul’daki camileri ve tarihi mekanları gezen gençler
geziden çok memnun kaldıklarını söyleyerek kendilerine
her alanda destek olan Belediye Başkanı Serkan
Koyuncu'ya teşekkür etti. >>İZZET IŞIK 

Mehmet
Zeybek

Karahisar Medya’dan Müdür Ülgen’e ziyaret
Karşılıklı görüş alışver-

işinde bulunulan
ziyaretten duyduğu

memnuniyeti dile getiren
Müdür Ülgen, Karahisar Medya
Grup Genel Koordinatörü
Yasemin Özcan Kaplan’a
teşekkür etti.  Basın sektörü ve
basın emekçileri için  önemli
konuların  ele alındığı ziyarette
Afyonkarahisar basınının çalış-
maları da değerlendirildi.
>>MEVLÜT TINAS

Karahisar Medya Grup
Genel Koordinatörü
Yasemin Özcan Kaplan,
Cumhurbaşkanlığı
İletişim Başkanlığı
Afyonkarahisar Bölge
Müdürü Uğur Ülgen’e
makamında ziyaret etti. 


